
Hammaslahden uuden alakoulun suunnittelun infotilaisuus 13.1.2022

Teams klo 18.00-19.10, läsnä 54 henkilöä

1. Tilaisuuden avasi kaupunginhallituksen puheenjohtaja Juha Mustonen

- Mustonen kävi läpi Hammaslahden alueen oppilasmääriä
- Päätös hankesuunnittelussa tehtiin kaupunginvaltuustossa 13.12.2021 ja sen mukaisesti

uuden koulun hankesuunnittelu valmistuu vuoden 2022 aikana ja koulutyö uudessa
koulurakennuksessa voitaisiin aloittaa vuoden 2025 alussa.

2. Kaupunginhallituksen 2. varapuheenjohtaja Sari Koskinen kertoi Lapsiystävällinen kunta -
hankkeesta Joensuussa

- Koskinen kertoi Joensuun Lapsiystävällinen kunta -tavoitteista, joista yksi on illan aikana
esiteltävä Lapsivaikutusten arvioinnin käyttöönotto -menetelmä

- lisätietoa löytyy verkkosivulta https://www.joensuu.fi/lapsiystavallinen-kunta

3. Hammaslahden koulun suunnittelun aikataulutus, va. tilakeskuksen johtaja Joni Sorjonen

- Sorjonen kävi vielä tarkemmin läpi suunnittelun ja rakentamisen aikataulua (diat liitteenä)
- käytiin keskustelua koulurakennuksen sijoittelusta: rakennuksen tulisi alkaa Hammaslahden

tien päästä, ulkoasultaan ”lasipalatsi”, näkymä tielle päin
- koulusta toivotaan ”olohuonetta”, lisäksi sinne toivotaan kirjastoa, liikuntasalia, kuntosalia
- toiveena, että kilpailutuksessa otettaisiin huomioon paikallisia, pieniä yrityksiä
- mäki, jossa kasvaa koivuja tulisi jättää paikalleen, toimii myös pulkkamäkenä

4. Lapsivaikutusten arviointi ja koulun suunnitteluun osallistaminen, koordinaattori Hilkka
Mäkinen sekä hyvinvointi- ja osallisuuspäällikkö Heini Lehikoinen.

- Mäkinen kertoi mitä Lapsivaikutusten arviointia voidaan hyödyntää koulun
suunnitteluprosessissa (diat liitteenä)

- Lehikoinen kertoi koulun suunnitteluun osallistumisesta (diat liitteenä)

5. Keskustelu
- toiveena, että tilojen tulisi toimia siten, että toimijat voisivat olla yhtä aikaa tiloissa
- liikuntasalin mitoituksessa toivottiin ottelutapahtumiin sopiva mitoitus ja riittävä korkeus

esim. lentopallo
- elinkaariajattelu kilpailutuksessa
- puurakentamisen selvittäminen, hirsirakentaminen
- liikunnan ja luonnon huomioiminen suunnittelussa
- liikuntasalin asettuminen nykyisen kirjaston paikalle, luistelukentän siirtäminen metsään

päin
- Joensuun Uutisiin juttu koulun hankesuunnittelusta, huomioiden Lapsiystävällinen kunta -

ajatukset

Muistion kirjasi Heini Lehikoinen


